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Od pewnego czasu funkcjonuje na terenie Marek nowy system gospodarowania odpadami,
kt6ry zostal wprowadzony w wyniku tzw . Ustawy srnieciowe], Jak sle okazalo firma, kt6ra wygrafa
przetarg i obsluqu]e obecnie nasze miasto w zakresie odbioru wspomnianych odpad6w jest firma
Lekaro. W wyniku zaistniatych zmian zorganizowano rownlez w Markach Punkt Selektywnej Zbi6rki
Odpad6w Komunalnych (PSZOK), kt6ry zostal zlokalizowany przy ulicy Duze],

Wdrazanle nowego systemu, z czym nalezalo sle liczyc, wywolywafo i wywotuje zroznlcowane
opinie mieszkaric6w na ten temat. Z uwag mieszkaric6w naszego miasta, kt6re do mnie traflaja wynika,
ze sa sektory w Markach, w kt6rych od momentu wprowadzenia systemu wystepuia regularne
opoznienia w odbiorze srnieci, Regularne oznacza, ze nie sa to pojedyncze przypadki, a pewna regula,
kt6ra w opinii mieszkaric6w jest nie do zaakceptowania.

Elementem funkcjonujqcego systemu jest rowniez Punkt Selektywnej Zbi6rki Odpad6w
Komunalnych (PSZOK), kt6rego powstanie powinno ulatwlac zycie naszym mieszkaricom.



Okazuje sle jednak, ze nie do korica tak jest, poniewaz obstuga punktu pozostawia wiele do .
zyczenla. Z relacji mieszkarie6w wynika, ze kontener, kt6ry znajduje sie na terenie punku jest
zazwyczaj zapetniany z brzegu i sprawia wrazenle przepetnionego, co uniemozllwla wrzucenia smlecl.
Kontener ma ponad 2 metry wysokoscl, wiec clezko oczekiwac odmieszkaric6w, ze beda osobiscie
weryfikowac zapetnienie kontenera. Ciezko rowniez oczeklwac, ze np. mieszkanki naszego miasta
beda w stanie poradzic sobie z wrzuceniem srnieci na taka wysokosc bez pomoey praeownika punktu.
Mieszkaricy uwazaja, ze postawa praeownika punktu jest bierna w kwestii pomocy na rzeez
mieszkaric6w, co jest odbierane za kompletne ieh ignorowanie.

W zwiazku z pojawiajqeymi sle watpliwosciaml co do funkejonowania sytemu w Markach, kt6re
poparte sa relaejami mieszkarie6w, zwraeam sle z prosba 0 udostepnienie umowv, kt6ra zostata
zawarta z firma Lekaro.

Dodatkowo prosze 0 odpowiedi. na ponizsze pytania:

.._ 1. Czy w umowie zawartej z firma Lekaro zostaty spetnione wszystkie warunki zapisane w

warunkach i speeyfikaeji przetargowej?

2. W jaki spos6b Urzad Miasta Marki petni nadz6r nad reallzacja zapis6w umowy?

3. Czy firma Lekaro przedktada w Urzedzie Miasta Marki odpowiednie dokumenty (grafiki)

swiadczace 0 przyjetych przez nia obowiazkow na rzecz rniasta, a jesli nie, to ezy istnieje taka

rnozliwosc?

4. Czy firma Lekaro przedstawia jakiekolwiek sprawozdania z realizaeji umowy?

o terrnlnowosc odbior6w srnieci zgodnie z przyjetymi harmonogramami,

o Hose i metoda przyjetych odpad6w pod wzqledern ieh seqreqowania lub nie (rnoze to

rniec wplyw na koszty, kt6re mieszkariey beda ponosic w przyszlosci, ponlewaz w

zafozenlach, kt6re miasto rnoze przygotowac w eelu ustalenia stawek trzeba bedzie

okreslic ilosc srnieci segregowanyeh jak i pozostatyeh. Zbyt duza llosc srniecl

C"' niesegregowanyeh w stosunku do zlozonych deklaraeji , sprawi , ze uczeiwi mieszkariey

zaplaca w przyszlosci wlece] z uwagi na wiekszy koszt przyjecia odpad6w zmieszanyeh

na wysypiskaeh.)

5. Czy Urzad Miasta Marki sktada sprawozdanie z realizaeji nalozoneqo ustawowo obowlazku

gospodarowania przez gmin~ odpadami?

6. Czy Urzad Miasta Marki w jakikolwiek spos6b weryfikuje prawidlowosc zlozonych przez

mieszkarie6w deklaraeji pod wzqledern zgtoszonyeh os6b i metody przekazywania odpad6w?

7. Jaka jest forma reakeji Urzedu Miasta Marki na zgtaszane przez mieszkarie6w reklamaeje na

dzialalnosc firmy Lekaro, ezy Urzad Miasta Marki monitoruje jakiej formy sa to reklamaeje, i ezy

nie powtarzaja sie nagminnie te same problemy?



8. Czy w przypadku stwierdzenia nleprawidlowosci w realizaeji umowy przez firrne Lekaro, ezy

nieterrnlnowosci odbioru srnieci w stosunku do zatwierdzonych harmonogram6w Urzad Miasta

Marki wyciqga jakiekolwiek konsekwencje od firmy Lekaro?

9. Czy Urzad Miasta Marki zabezpieezyt si~ w jakikolwiek spos6b od strony zapis6w umowy

m6wiqcych 0 karach w przypadku nie spetniania warunk6w umowy przez firrne Lekaro?

o [esli rile, to dlaczego, a jesli tak, to czy zostaty podlete jakiekolwiek dziatania w celu

wymierzenia wspomnianych kar w stosunku do firmy Lekaro?

e [esli byty podjete takie dzlalanla, to czy sa egzekwowane i monitorowane przez Urzad

Miasta Marki?

10. Czy Urzad Miasta Marki monitoruje funkcjonowanie Punktu Selektywnej Odpad6w

Komunalnych (PSZOK) pod wzqledem obstugi na rzecz rnieszkancow?

jaki jest zakres obowi qzk6w pracownika punktu?

Z g6ry dzlekuje za odpowiedzi na postawione pytania.
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Do wiadomosci:
- Rada Miasta Marki


